
Protokoll för:  

Styrelsemöte i Bäckvägens Andra Samfällighetsförening 2022-05-02 

Plats: Kvartersstugan   Tid: 18.00 

Närvarande: Åse Källén Warholm, David Wernersson, Christina Maack, Ewa Pyk 

och Dennis Källén 

§1 Mötet öppnades av ordförande Åse Källén Warholm 

§2 Till justerare valdes Christina Maack 

§3 Dagordningen godkändes 

§4 Föregående protokoll lästes upp och delar av de punkterna är återkommande på 

dagens möte 

§5 Huvudvattenmätare – Åse har varit i kontakt med Håkan på Vinkelrör som kommer 

och byter ventilerna i veckan. 

§6 Arborist – Dennis har varit i kontakt med 3 företag och fått offerter. Han har fått 

information att denna typ av träd ska klippas under v åren, i mars månad. Med den 

kunskapen beslutade vi att boka in ett av företagen i mars 2023. På så vis kan vi även 

budgetera för detta i nästa års budget. 

Dennis bokar klippning och bortforsling av grenar med företaget Trädspecialisterna till 

mars 2023. Summan för detta uppgår 17 500:- plus moms. 

§7 Garagen – vi har fått ritningar digitalt från kommunen och vidarebefordrat dessa till 

de snickare vi varit i kontakt med. Nu väntar vi på återkoppling kring detta. 

Dennis fick även i uppdrag att kontakta Kerry, i den första samfälligheten, för att 

undersöka vilka de anlitade och hur de gick tillväga vid sin garagerenovering. 

§8 Reparationsfonden – Upprättande av underhållsplan 

 

Vi började kika på en underhållsplan och skrev ner allt vi kan komma på som kräver 

kontinuerligt underhåll. I nästa steg behöver vi göra en prioriteringsordning och besluta 

vad vi ska börja med och hur det ska finansieras framgent. 

§9 Städdagen 

- Anmälningar – de flesta hushållen har anmält sig till städdagen och det finns gott 

m folk som kommer att arbeta under dagen med alla de uppgifter vi har att 

slutföra. 

- Inköp – Christina handlar in den mat vi behöver komplettera med. Åse och Dennis 

handlar träd, jord och målargrejer. 

- Andra förberedelser 



- Container är bokad. En blandcontainer á 35 m3 kommer att stå på parkeringen vid 

105 F under helgen 6-9 maj. 

§10 Extra årsstämma – Kallelsen är utskickad och det som ska avhandlas är: 

- Finansiering vid inköp av sandficka 

- Debiteringslängd - förfallodatum 

§11 Översvämningsproblematiken – Här har vi inget nytt iom att Lasse varit bortrest. Vi 

tar upp frågan på nästa styrelsemöte igen. 

§12 Övriga frågor 

- Garagenycklar; Åse har fixat nytt avtal med låssmeden, så nu ska det fungera att 

göra nya garagenycklar. 

§13 Nästa möte är planerat till den 30/5 klockan 18.00 

§14 Mötet avslutades 

 

 

 

______________________________      ________________________________ 

Justerare, Christina Maack          ordförande, Åse Källén Warholm 


